
Från: Alex Pacheco

Till: farsta@stockholm.se
Ärende: Medborgarförslag-Farsta Stadsdelsnämnd-Upprustning av Farstaängen-
Parkmiljö.
Datum: 2021-08-23 14:35:57

Trevligt att det satsas på upprustning av Farstaängen. Det behövs!
Föreslår att man bygger en bullervall/bullerplank mot Nynäsvägen för att
satsningen skall slå väl ut.
Det trafikbuller är inte något man utsätter sig för frivilligt.
Vet att frågan varit uppe tidigare och att man bollar ärendet till
transportstyrelsen/trafikverket där de utför mätningar för de närmast boende, men
detta berör mest de som vistas i Farstaängen.
Faktum är att bullernivåerna som uppmäts vid gräsplan, vid ängen är långt över
tillåtna, och har nu stigit iom byggnation på andra sidan vägen.

Är rädd att all satsning kommer vara förgäves om inte ursprungsproblemet tas
omhand.

mvh
Alex Pacheco
Farstavägen 39
12334 Farsta

alex@amigos.se
ph+46707526414


